
Eskilstuna samskytte, årsberättelse verksamhetsåret 2017 
Styrelsen har under året bestått av: 

Namn: Telefon: Funktion: E-postadress: 

Per Lundquist 0703 – 181 133 Ordförande ordförande@samskyttet.se 

Fredrik Lindblad 0705 – 204 974 Vice 
ordförande 

fredrik.lindblad@samskyttet.se 

Knut Lövstaf, 
adjungerad 

0702 – 831 518 Kassör kassor@samskyttet.se 

Joel Edving 0705 – 640 814 Sekreterare Sekreterare@samskyttet.se 

Björn Brattberg 070-206 9416 Ledamot bjorn.brattberg@samskyttet.se 

Lennart Ekström  070-510 1467 Ledamot Lennart.Ekstrom@samskyttet.se 

Tommy Jonsson 070-548 6273 Ledamot tommy.jonsson@samskyttet.se 

Peter Ekström* 070-657 3307 Ledamot Peter.ekstrom@samskyttet.se  

Christer 
Adolphsson 

070-496 8872 Supleant christer.adolfsson@samskyttet.se 

Daniel Lindström 070-494 8327 

 

Suppleant Daniel.lindstrom@samskyttet.se 

*Peter har valt att avgå under verksamhetsåret. 

Under verksamhetsåret 2017 har 9 styrelsemöten hållits:  

 

2017-04-27, 2017-05-10, 2017-06-08, 2017-08-28, 2017-10-18, 2017-12-07, 2018-01-30, 2018-03-01 

och 2018-03-20 . Samtliga finns redovisade på vår hemsida 

 
Medlemmar ur styrelsen har även haft möten med Eskilstuna kultur och fritid, Kommunens 

miljökontor samt med Polisen. 

Förutom sedvanliga föreningsfrågor så har följande ämnen beretts 

särskilt arbete under året: 

Husråd i Munktellarenans skyttelokaler 

Det har varit två möten i detta husråd med delar av styrelsen i samskyttet och de medlemsföreningar 

som är aktiva här.  

Det förslaget om att bryta ur denna del ur samskyttet är bordlagt/nedröstat av berörda föreningar så 

det kommer fortfarande att vara en del i/av samskyttet. 

Uthyrning av skjuthallen i Munktellarenan 

Samkyttet styrelse hade tagit fram ett förslag på hur hyresintäkter skulle fördelas men det 

accepterades inte i sin helhet utan berörda föreningar kommer att diskutera vidare för att komma 

fram till hur hyror och hyresintäkter skall hanteras. Andemeningen i det förslaget var att hyran skall 

vara beroende på antal timmar som föreningen hyr i Munktellarenan, att all uthyrning fredag till 

söndag skall faktureras men att priset per dag skulle vara beroende på om det var en 

medlemsförening som ville hyra eller ej och om det skulle vara uppdukat med mål och annan 

utrustning.  



Utredning av skyttet i Eskilstuna av kommun  

Kultur och Fritidsförvaltningen har under året genomfört en utredning vilken kommer att redovisas i 

nämnden under slutet av april, styrelsen har förhoppningar på att kunna redovisa utfallet av denna 

utredning strax innan eller på årsmötet. 

Avtal Munktellarenan 

Kultur och Fritidsförvaltningen har sagt upp avtalet för Munktellarenan för att de vill se över hur 

avtalet ska vara utformat och eventuellt höja hyran för de lokaler som vi i dagsläget har på 

Munktellarenan vilket har försvårat budgetarbete för 2018. Därför kommer styrelsen att driva den 

linjen mot kultur och fritidsförvaltningen  att inga hyreshöjningar i efterskott kan accepteras utan det 

är enbart framtida hyror som kan vara föremål för hyreshöjning.  

Den 25 april kommer styrelsen att träffa kultur och fritidsförvaltningen där de kommer att presentera 

ett utkast till nytt avtal. 

Styrelsen kommer att presentera utfallet och det utkast som kultur och fritidsförvaltningen 

presenterat på kommande årsmöte. 

Problem med inbrott och skadegörelse på Hugelsta 

Under början av kalenderåret 2017 var det omfattande skadegörelse på Hugelsta. Samskyttet förde 

då en diskussion med kultur och fritidsförvaltningen om att sätta upp en bom för att förhindra 

obehöriga att få tillträde till Hugelsta. Tyvärr så verkar det som om vägföreningen bromsar detta.  

Skjutbaneinstruktioner  

Även i år har skjutbaneinstruktioner diskuterats, vi har bra dialog med samtliga inblandade och från 

och med n u så är det kultur och fritidsförvaltningen som utfärdar dessa i nuläget ligger frågan hos 

kommunen som äger frågan helt. Så styrelsens förhoppning är att vi kommer att kunna återgå till de 

skjuttider som gällt tidigare. 

Dessutom så är det nu så att det är kultur och fritidsförvaltningen som utfärdar dessa. 

H-vallens ombyggnad för att passa IPSC och PPC skytte – stoppat under året  

Arbetet pågick under ett par månader men har sedan stoppats beroende på att det pågår 

diskussioner med kultur och fritidsförvaltningen. Vi har medel avsatte för detta arbete och de 

periodiseras till kommande verksamhetsår för att kunna färdigställa detta arbete 

 


